
RAPORTTI TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN TOIMINNASTA EDELLISEN 
HALLITUKSEN KOKOUKSEN JÄLKEEN 

 
Toimikunnan  / työryhmän nimi 
G-piirin 2 alueen II lohkon pj. 

Raportin laati (nimi + pvm) 
Mikko Kauranen (31.10.21) 

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
Raportin pituus saa olla enintään yksi sivu. 
Lähetettävä sähköpostina piirisihteerille kokouskutsussa mainittuun pvm. mennessä.   

Mikä on toimikunnan / työryhmän tilanne (edellisen hallituksen kokouksen jälkeen) ja lähiajan 
tavoitteet?  
9.9.21 olin Lc Hankasalmen vieraana.  Vein sinne Ritarisäätiön sertifikaatti-taulun ansiokkaasta adressien 
käytöstä.  Puheenvuorossani mainitsin tulevasta klubin vuosipäivästä, ja se taisi tuottaa tulosta. 
(katso raportin loppu) 
 
25.9.21 piiriforum 
Sieltä jäi käteeni postimerkkitauluja ja keppipyöriä vietäväksi 2 alueen klubeille, joilta ei ollut edustusta 
forumissa. 
 
6.10. olin Lc Jyväskylä/Jyvässeudun vieraana ja vein sinne ko. tarvikkeet.  Samassa tilaisuudessa oli myös 
ritariksi lyönti-juhla. (toimin ritarien lyöjänä) Jyvässeutu sai 2 uutta ritaria, ja kolme Melwin Jones-jäsenyyttä. 
Arvokas tilaisuus, jota Corona oli venyttänyt yli kaksi vuotta. 
 
11.10.21 Olin Lc Muuramen vieraana.  Miellyttävä kotoinen tapaaminen. 
Samalla sain varattua Alueforumin ja Lions-juhlan pitopaikat.  Alueforun on 24.11.21 klo 18.00 Riihivuoressa 
ja Lion-juhla 3.5.22 klo 18.00 samassa paikassa.  Kutsut molempiin lähetetään lähempänä tilaisuuksia. 
 
12.10.21 Vein I-lohkon pj:lle Jouni Huotarille ko. tarvikkeet vietäväksi Lc Jyväskylälle ja Lc Jyväskylä/ 
Cygnaeukselle. (klubit kuuluvat I-lohkoon) 
 
19.10.21 oli vuorossa Lc Jyväskylä/Lohikoski.  Klubi sai kaikki tarvikkeet. 
 
29.10.21 oli Lc Jyväskylä/Jyvässeudun juhlava 30v. Juhla Pelimannitalolla. Minulla oli miellyttävä kunnia 
osallistua siihen lohkareen ominaisuussa, sekä Lc Jyväkylä/Kuokkalan edustajana, vein juhlivalle klubille 
Ritarisäätiön adressin. 
 
Kaksi klubia on vielä jäljellä.  Lc Jyväskylä/Jyvä 8.11.21 ja Lc Jyväskylä/Äijälä 9.11.21. 
Sitten on piiriforumin antamat tehtävät suoritettu.   
 
Olen myös jokaisessa tapaamisessa käyttänyt puheenvuoron lohkon puheenjohtajana, sekä Ritarisäätiön 
toimikuntapuheenjohtajana. Adresseja on mennyt kaupaksi ja ritareita on myös tulossa. 
Lc Hankasalmi täyttää 60v. 16.2.22 ja silloin sinne lyödään kolme uutta ritaria. 
Lc Mänttä on samassa  tilanteessa, 60v. Juhlat pidetään 20.11.21 ja samoin siellä nimetään 3 uutta ritaria. 
Toimelias ajanjakso. 
 

Mitä asioita toimikunta / työryhmä esittää hallituksen päätettäväksi? 
. 

Mahdollista muuta huomioitavaa. 
 

 


